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Obecné zastupiteľstvo Závažná Poruba 

 

Zápisnica č. 10 /2024 

napísaná zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Závažnej Porube 

konaného dňa 28.10. 2024 o 17:00 hod. 

 

Prítomní:  

- Vladimír Mlynček 

- Ing. Iveta Jurečková 

- Ján Jambrich  

- Mgr. Peter Haviar 

- Peter Iľanovský 

- Ing. Martin Jurečka 

- RSDr. Dušan Migaľa 

- Ing. Katarína Poliaková 

 

Plánovaný program podľa pozvánky na rokovanie:   

1. Schválenie programu rokovania 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Vyhodnotenie uznesenia prijatého na poslednom zastupiteľstve 

4. Správy o činnosti športových klubov Závažná Poruba a ostatných 

organizácií, ktoré dostávajú dotácie z obce 

5. Správa komisie vzdelania, zdravia, kultúry, športu a sociálnych vecí 

6. Správa komisie životného prostredia, výstavby, ochrany verejného poriadku a dopravy 

7. Správa komisie finančnej, regionálneho rozvoja a správy majetku 

8. Úprava rozpočtu 

9. Prerokovanie návrhov VZN 

10. Oprávnenia a interpelácie 

11. Rôzne 

12. Záver rokovania 

 

K bodu 1 

Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce Vladimír Mlynček. 

Predložil návrh programu rokovania. Poslanci s programom súhlasili. 

 

K bodu 2 

Písaním zápisnice bola poverená: Bc. Lenka Luštiková. 

Overovatelia zápisnice: Ing. Katarína Poliaková a Mgr. Peter Haviar. 

 

K bodu 3 

uznesenie č. 37/2024 - splnené 

uznesenie č. 38/2024 - splnené 

uznesenie č. 39/2024 - splnené 

uznesenie č. 40/2024 – splnené 

 

K bodu 4,5,6,7 

Správy občianskych združení a ostatných organizácií, ktoré dostávajú dotácie z obce ako aj 

správy komisií dostali poslanci niekoľko dní pred obecným zastupiteľstvom. Tvoria prílohu zápisnice. 
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Starosta obce  

Vyzval prítomných na doplnenie správ, alebo dotazy k predloženým správam. 

 

RSDR. Dušan Migaľa 

Všetky správy si dopodrobna prečítal, dodal , že správa kultúrnej komisie podala obraz 

o členoch, zároveň doplnil, že všetky akcie, ktoré sa uskutočnili boli prezentované v Porubských 

novinách, rozhlasom ale aj cez internetovú stránku obce. Poznamenal, že všetky organizácie, ktoré 

dostali dotáciu si na správach dali záležať a dotácia neminula cieľ, ale bola oprávnená. 

 

Peter Iľanovský 

Otázka na Lyžiarsky klub - Ako ste na tom s dohodami s prevádzkovateľom SKI Opalisko p. 

Mašlonkom? 

 

Katarína Rázusová (KL Opalisko) 

Momentálne nie sú žiadne, tréningov v ZP je málo, preteky nám nedovolili, museli sa konať na 

Barbore. Najali sme už aj právnika, nakoľko ako umrel p. Debnár nemáme žiadne zmluvy. Museli sme 

ich vyžiadať z archívu v Bratislave.  

 

Ing. Martin Jurečka (Komisia ŽP, výstavby, ochrany verejného poriadku a dopravy) 

Stretli sme sa 7x, kde sme prejedávali rôzne žiadosti, napríklad drobné stavby, ale aj 1 

priestupkové konanie - rušenie nočného kľudu. Potom sme sa venovali aj odpadom. 

 

Ing. Katarína Poliaková 

Keď sme boli na MAS Liptov, bola tam časť o sebestačnosti, mali sme 6 domácnosti, ktoré majú 

fotovoltaiku. Je to niekde evidované? Lebo ľudia o povinnosti evidencie nevedia.  

 

Ing. Martin Jurečka (Komisia ŽP, výstavby, ochrany verejného poriadku a dopravy) 

Mali by sme to dať do novín, je to kvôli leteckým úradom, potrebujú si rozšíriť databázu po 

celom Slovensku.  

 

Starosta obce 

K odpadom ešte nemáme finálnu cenu odporúčanú štátom, budeme musieť navrhnúť optimálne 

riešenie. Čo sa týka rušenia nočného kľudu, aj tým sa budeme musieť zaoberať nakoľko hlásenia 

pribúdajú. Veľký problém, ktorý si vyžaduje našu pozornosť je aj parkovanie v obci.  

 

Peter Iľanovský ( Komisia finančná, regionálneho rozvoja a správy majetku) 

Ako komisia sme sa stretli viackrát, boli sme aj súčasťou pracovných komisií pri úprave 

rozpočtu. 

 

Starosta obce poďakoval všetkým organizáciám za ich výbornú reprezentáciu a šírenie dobrého 

mena obce v regióne Liptov a celom území SR. 

Správy občianskych združení a ostatných organizácií, ktoré dostávajú dotácie z obce ako aj 

správy komisií zobrali poslanci na vedomie. 

 

K bodu 8 

Starosta obce predložil úpravu rozpočtu, ktorú dostali poslanci niekoľko dní pred obecným 

zastupiteľstvom. Tvorí prílohu zápisnice. 
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OcZ schvaľuje úpravu  rozpočtu na rok 2024  

 

Hlasovanie :  

za hlasovali :  Ján Jambich, Mgr. Peter Haviar, Peter Iľanovský, RSDr. Dušan 

Migaľa, 

 proti hlasovali : 

 zdržali sa :     Ing. Martin Jurečka, Ing. Katarína Poliaková 

 

K bodu 9 

Starosta obce oboznámil prítomných o návrhoch VZN, ktoré bude potrebné prijať nakoľko  

v roku 2025 bude enormné krátenie podielových dani, ktoré bude mať najväčší dopad na občanov -

zvyšovanie daní. 

 

Mgr. Peter Haviar 

Dostali sme VZN, dúfam, že ich všetci prečítali. Bolo by možné do budúcnosti pri námietkach 

kontaktovať priamo predsedov komisií? Aby sa dospelo k spokojnosti všetkých. 

 

Ing. Katarína Poliaková 

Je to možné, ale bude potrebné stanovenie presných termínov. 

 

Starosta obce 

Súhlasím s týmto návrhom, bude však potrebné aby ste sa tento týždeň spojili a dali dokopy 

prípadne námietky, nech ich vieme zapracovať.  

 

K bodom 10,11 

Starosta obce informoval prítomných o petícií, ktorá bola doručená na Obecný úrad, podpísaná 

takmer 100 občanmi. Ozrejmil dôvod podanej petície. 

 

p. Peter Stromko  

Vyslovil svoj nesúhlas s pripravovanou zmenou územného plánu, ktorá súvisí s vybudovaním 

cestnej komunikácie v tesnej blízkosti jeho rodinného domu. V súvislosti s tým vyjadril obavu zo 

zníženia hodnoty jeho nehnuteľnosti ako aj zo  zhoršenia kvality života jeho rodiny a ďalších obyvateľov 

obce.  

 

Starosta obce 

Ubezpečil p. Stromku, že zatiaľ nie je prijaté žiadne rozhodnutie a tento variant je len jednou 

z možnosti.  

 

Ing. Iveta Jurečková 

Bude potrebné vypracovanie štúdie, zatiaľ nemáme ani istotu, či bude možné viesť cestu danou 

parcelou. Od developera budeme žiadať zodpovedanie viacerých otázok. 

 

Ing. Peter Bátory 

Pôvodná cesta bola plánovaná popri železnici, ak by ju obec vybudovala, chápem správne že pri 

stavbe železnice by sa cesta zavrela? 

 

Ing. Martin Jurečka 

Áno, naša cesta končí pri Brodku, potom sa budeme napájať na ich komunikáciu. 
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Ing. Katarína Poliaková 

Zmeny a doplnky územného plánu nie sú jednoduchý proces, je to komplex rozhodnutí, ktoré 

nie je v právomoci rozhodnutia jedného človeka. 

 

Starosta obce 

Všetko je v štádiu riešenia, momentálne nemáme žiadny návrh. Prítomných oboznámil 

s prijatou správou od občana p. Miroslava Gettu, ktorý žiada úpravu odvodňovacieho kanálu z dôvodu 

vytápania pozemku, doložil k správe aj zoznam dotknutých občanov.  

Podal správu o začiatku výkopových prác optickej siete spoločnosti Orange, na ktorú bola aj 

verejná vyhláška a informoval o súčasnej situácii s medveďmi v obci. Prítomných vyzval na ďalšie 

otázky, alebo dotazy. 

 

K bodu 12 

  Starosta obce prítomným poďakoval za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

 

 

 

Zapísala Bc. Lenka Luštiková  

Závažná Poruba 30.10.2024 

 

 

 

                     Vladimír Mlynček 

            starosta obce 

 

 

Overovatelia zápisnice:  Ing. Katarína Poliaková  ................................................. 

 

 

Mgr. Peter Haviar    ................................................ 

 

 

Prílohy:  

- Pozvánka 

- Prezenčná listina zo zasadnutia 

- Výročná správa o činnosti za rok 2024 Divadlo 3GD 

- Činnosť Lyžiarskeho klubu Opalisko Záv. Poruba v sezóne 2023/2024 

- BK Opalisko správa sezóna 2023/2024 

- Správa ŠK  

- Správa OZ Naveky závažná 

- Rok napredovania s Epicentrom 

- Správa komisie vzdelávania, zdravia, športu a sociálnych vecí 

- Správa komisie životného prostredia, výstavby, ochrany verejného poriadku a dopravy 

- Správa komisie finančnej, regionálneho rozvoja a správy majetku 

- Návrh na zmenu rozpočtu 


